
Vali Aydın Baruş Gümüşhane İl Genel Meclisi’ni ziyaret etti

Gümüşhane Valisi Aydın Baruş, İl Özel İdaresi’nin 2025 yılı bütçesinin
görüşülmeye başlandığı İl Genel Meclisinin Kasım ayı toplantısına katıldı. Vali
Baruş, Meclis Başkanı Av. Eşref Balki, İl Özel İdaresi Genel Sekreter Yardımcısı
Kemalettin Demirkıran ve diğer meclis üyeleriyle toplantıya katılarak bir
konuşma yaptı.
“Uyumlu bir çalışma dönemi geçirmek arzu ediyoruz”
Bütçe görüşmelerinin hayırlı olması temennisinde bulunan Vali Baruş, “İl Özel
İdaresi, vatandaşlarımızın ihtiyaçlarını karşılamak, kamu yatırımlarının
ilimizde etkin bir şekilde gerçekleştirilmesini temin etmek, özellikle eğitim,
sağlık, gençlik, spor gibi konularda il genelinde, kırsal altyapı konularında
ise köylerimizin sorumluluk alanlarında yapmış olduğu çalışmalar ve yatırımlarla
ilimizin kalkınmasına çok önemli katkılar sağlıyor. Bu katkıyı azami düzeyde
temin edebilmek için uyumlu bir çalışma dönemi geçirmek arzu ediyoruz. Bunu da
inşallah anlayış birliği çerçevesinde güzel bir şekilde gerçekleştireceğimize
yürekten inanıyorum” dedi.
“Özel İdaresi olarak 2025 yılında güzel çalışmalar gerçekleştireceğiz”
Özel İdare’nin sadece kırsal altyapı hizmetlerinin zamanında götürülmesi değil
aynı zamanda köylerin, kırsal bölgelerin kalkınmasının temin edilmesi noktasında
da payının büyük olduğunun altını çizen Vali Baruş, “Özellikle vatandaşımızın
refah düzeyini arttıracak olan tarımsal projelerin desteklenmesi, bu projelere
kaynak temin edilmesi noktasında özel idarenin çok önemli katkılar verdiğini
geçmişte biliyoruz. Gümüşhane İl Özel İdaresi olarak da inşallah 2025 yılında bu
katkıları daha da artırarak kırsal altyapı konusunda da içme suları başta olmak
üzere yol altyapısının temin edilmesi amacıyla inşallah güzel çalışmalar
gerçekleştirilecek” diye konuştu.
“İş makinelerini modernleştireceğiz”
Gümüşhane’nin arazi yapısının dağlık olması, yerleşim birimlerinin dağınık
olması nedeniyle bu çalışmalarda kullanılan makine imkanlarının daha üst düzeye
taşınmasını istediklerini ve bu bağlamda altyapı çalışmalarında kullanılan iş
makinelerinin modernleştirilmesi, yeni modellerinin alınması çalışmasını 2025
yılı içerisinde gerçekleştireceklerini ifade eden Vali Baruş, “Diğer taraftan
personel yapımızın güçlendirilmesi amacı ile teknik eleman temini noktasında
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girişimlerimiz oldu. İnşallah bunları neticelendiririz ve sadece İl Özel
İdaresi’nin gerçekleştirmiş olduğu yatırımlara, projelere teknik bilgi anlamında
önemli destek sağlamanın yanında ilimizde gerçekleştirilecek diğer kamu
kurumları tarafından veya DOKA, DOKAP ve TKDK projeleri kapsamında
gerçekleştirecek çalışmaları da onların bilgi altyapısına yararlanarak destek
vermeyi planlıyoruz. İnşallah bu planlarımız hayata geçer ve bizler de
Gümüşhane’nin kalkınmasına önemli katkı sağlarız” ifadelerini kullandı.
“Diğer kurumlarla koordinasyon içerisinde birlikte çalışmamız lazım”
Konuşmasında bir ilin kalkınması için kurumlar arası işbirliği ve koordinasyonun
çok önemli olduğunun altını çizen Vali Baruş, “Kurumlarda görev yapan
arkadaşlarımızın bu anlayış birliği içerisinde çalışmasını istiyoruz. Kamu
kurumlarında görev yapan arkadaşlarımızın İl Özel İdaresine olan yardımlarının,
katkılarının azami düzeyde olmasını diliyoruz, bunu da kendilerinden istiyoruz.
Çünkü güç birliği yapmayınca, anlayış birliği olmayınca, ilin kalkınması yönünde
ortak bir sevda olmayınca bu yöndeki çalışmalar yavaş gidiyor. Bunu azami düzeye
taşımamız için de diğer kurumlarla koordinasyon içerisinde birlikte çalışmamız
lazım. Hem İl Genel Meclis üyeleri olarak hem encümen üyeleri olarak bu anlayış
birliğine azami katkı sağlayacağınıza yürekten inandığımı ifade etmek istiyorum.
İnşallah bundan sonraki dönemde sizlerle elbirliğiyle çalışarak ilimizi daha
ileri düzeye taşımak için elimizden gelen gayreti sarf edeceğiz” dedi.
“Her ilçemizin öncelik ve özelliklerini belirleyip o öncelikler kapsamında
çalışmalar yapacağız”
Merkez ilçe dahil 6 ilçesi olan Gümüşhane’deki her ilçenin kendine has
özellikleri olduğunu belirten Vali Baruş, “Her ilçemizin önceliklerine ve
özelliklerine göre karar vererek o öncelikler kapsamındaki çalışmaları
destekleyeceğiz. Bazı ilçelerimizde yol altyapısının daha iyi hale getirilmesine
öncelik verilmesi gerekiyor. Bazı ilçelerimizde içme suyu önem kazanıyor. İçme
suyu kaynağı temini önem kazanıyor. Bazı ilçelerimizde tarımsal potansiyel var.
O tarımsal potansiyelin daha ivme kazandırılarak harekete geçirilmesi gerekiyor.
Buna göre önceliklerimizi belirlediğimiz takdirde talepleri de bu yönde
karşılamada daha isabetli hareket ederiz diye düşünüyorum. Alacağımız kararlar
inşallah Gümüşhane’miz için, ilçelerimiz için hayırlı olur. 2025 yılında da arzu
ettiğimiz kaynak teminine yönelerek, İl Özel İdaresinin mevcut kaynaklarını da
daha iyi değerlendirerek, elimizdeki kaynakları da harekete geçirerek bu
çalışmalarımıza hız kazandırırız diye düşünüyorum. Şimdiden vereceğiniz katkılar
için bir kez daha teşekkür ediyorum” diye konuştu.
“Kelkit Karma OSB hayırlı olsun”
Meclis gündeminde yer alan ve görüşülerek kabul edilen İl Özel İdaresi’nin
Kelkit Karma OSB kurucu ortak olmasıyla ilgili kararını değerlendiren Vali
Baruş, “Kelkit, tarımsal potansiyeli yüksek bir ilçemiz. Ama bu tarımsal
potansiyelin aynı zamanda sanayiye kazandırılması da gerekiyor. Yerleşim yeri
bakımından, ulaşım imkanları bakımından avantajlı bir konuma sahip. Dolayısıyla
orada yapılabilecek sanayi yatırımlarına uygun zemin sağlamamız gerekiyor. Çünkü
sanayici ilimize yatırım yapmak üzere geldiğinde ilk önce uygun arsa olup
olmadığını ve o arsanın uygun altyapısı olup olmadığını soruyor. Dolayısıyla
buna uygun zemin sağlanması Kelkit ilçemiz için öncelik kazanıyor. İl Özel
İdaremizin burada önderliği var. Organize sanayi bölgelerinin kurulmasında ana
kurucu ortak olarak Özel İdaremizin öncülük etmesi gerekiyor ki daha sonraki
çalışmalar ivme kazansın. Bu anlamda katkı veren tüm üyelerimize, meclis
üyelerimize teşekkür ediyorum. Hayırlı olsun Kelkit ilçemiz için” ifadelerini
kullandı.
“Yatırım olmadan istihdam olmuyor”
Gümüşhane’nin yeni yatırımlara ihtiyacı olduğunu dile getiren Vali Baruş,



“Yatırım olmadan istihdam olmuyor. İstihdam olmadan ekonomi hareket kazanmıyor.
Ekonomi hareketli değilse insanların orada yaşamasının maliyetli haline gelmesi
sebebiyle göç olayına maruz kalıyoruz. İlimizin maruz kaldığı en önemli
şanssızlıklardan birisi bu göç olayıdır. Genç nüfusun göç etmesi diğer şehirlere
buradaki sosyal hayatı olumsuz yönde etkiliyor. Gençlerimiz inşallah yeni
yapılacak bu yatırımlarla birlikte tekrar kendi illerine dönmeye başlarlar.
Burada ev bark sahibi olurlar, burada evlenirler, çoluk çocuk sahibi olurlar ve
biz de kaybettiğimiz bu istihdam gücünü tekrar kazanırız diye ümit ediyoruz”
dedi.
“Mevcut kaynakları çok iyi değerlendirmemiz lazım”
İl Özel İdaresi’nin iş makinesi parkının daha iyi hale getirilmesi gerektiğini
ifade eden Vali Baruş, “Maddi kaynaklar açısından çok zengin bir il değiliz.
Gerek İller Bankası’ndan gelen payımızın arzu ettiğimiz düzeyde olmaması gerekse
kendi öz gelir kaynakları açısından Özel İdaremizin çok iyi imkanlara sahip
olmaması bizi ek kaynak arayışlarına sevk ediyor. Bu noktada da elimizdeki
mevcut kaynakları çok iyi değerlendirmemiz lazım. İlimizin arazi yapısının çok
eğimli olması hem çalışma ortamının zor olması bu araçlarımızı sürekli ve yoğun
bir şekilde kullanmamızı gerektiriyor. Bunun kullanımı sonucunda da maalesef
yıpranmalar çabuk başlıyor araçlarda. Bir de yıpranmış araçlarla araziye
çıktığınızda orada bir arıza meydana gelmesi iş programınızı ciddi şekilde
aksatıyor. Bunları da göz önüne almak lazım. Diğer taraftan bütün ilçelerimizde
şantiyelerimiz var. Bu şantiyelerde asgari düzeyde bazı iş makineleri
bulundurmak gerekiyor. Bunlar da asgari düzeyde temin için, etkin bir şekilde
kullanabilmek için bu makine parkının güçlü olması lazım. Bu noktada en fazla
ihtiyaç duyduğumuz konulardan birinin bu olduğunu ifade edebilirim. İnşallah
temin edeceğimiz kaynakları en verimli şekilde kullanarak bu makinelerden
öncelikli olanları yenileme imkanına sahip olacağız” diye konuştu.
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